investinent Iransaction Form	تصفدي معاميه الاستيمال
Customer Details	تفاصيل المتعامل
التاريخ: / :التاريخ	
Customer ID:	هوية المتعامل:هوية المتعامل
Investment A/c No	رقم حساب الاستثمار:
Customer Name:	اسم المتعامل:
Documents Acknowledgement	إقرار باستلام المستندات
Before you (Customer) begin, kindly confirm that you have received a copy of, and that you have read, understood and agree with the contents mentioned in: List of available investment choices Investment Terms & Conditions / Offering Documents Investment Services Agreement Risk Profiling Questionnaire Key Facts Statements Schedule of Charges	قبل أن تبدأ (أي المتعامـل)، يرجـى التأكيد بأنك قد تلقيت نسـخة ممـا يلــي، وأنـك قـد قـرأت وفهمـت ووافقـت علـى المحتويـات المذكـورة فـي: قائمة بالخيارات الاستثمارية المتاحة شروط وأحكام الاستثمار / مستندات الطرح اتفاقية خدمات الاستثمار استبيان ملف تحديد المخاطر بيانات الحقائق الرئيسية جدول الرسوم
Evecution Only Declaration	املاب التنف ف فقط

يجب أن يكون نموذج معاملة الاستثمار الماثل جزءا لا يتجزأ من اتفاقية الخدمات الاستثمارية. يتم إصدار نموذج معاملة الاستثمار من قبـل بنـك دبـى الإسـلامـى («بنـك دبـى الإسـلامـى» أو «البنـك») وتظـل محتوياته ملـكًا لـه. لا يشـكل النمـوَدَج الماثـل (أ) توصيـة أو عرضـا أو طلبـا للتعامـل فـي أي منتج مالـي أو الدخـول فـي أي معاملـة أو تبنــي أي اسـتراتيجية اسـتثمّار أو (ب) أي مشـورة قانونيـة أو ضريبيـة أو رقابيـة أوَّ شـرعية أو ماليـة أو محاسـبية. لا يقـدم بنـك دبـى الإسـلامـى أو أي مـن الشـركات التابعــة لــه أو مديريـه أو مســؤوليه أو مــّوظفيــه أو ّمـمثلّيــه أو مندوّبيه أو وكلاءه أي إقرار أو ضمان صريح أو ضمنـي فيمـا يتعلـق بـ (أ) استحســان شــراء أو الدخــول فــي أي منتـج يتــم التروّيـج لــه (ب) النتائـج التــي ســيتم الحصــول عليهــا مــن قبــل أي متعامــل أو (ج) أي مســألة أخـري. يجـب أن يســتند أي قــرار بالاســتثمار فــي المنتـج المــّروج إلــي تحليـل مسـتقل مـن قبــل المتعامــل للمعلومــّات الــواردة فــى نشــرة الإصدار المرتبطة أو مستند الطرح أو أي مستند قانوني آخر ، جنبا إلى جنب مع ضرورة فهم المتعامل لشروط وأحكام المنتج الـذي يتـم الترويج لـه. يجـب علـى المتعامـل استشـارة مستشـاريه القانونييـن أو

This Investment Transaction Form shall be an integral part of the Investment Services Agreement and is issued by and its contents remain the property of Dubai Islamic Bank PJSC ("DIB" or "Bank"). It does not constitute (i) a recommendation, an offer or a solicitation to deal in any Financial Product, enter into any transaction or adopt any investment strategy, or (ii) legal, tax, regulatory, Sharia, financial or accounting advice. Neither DIB nor any of its affiliates or respective directors, officers, employees, representatives, delegates or agents makes any express or implied representation or warranty as to (i) the advisability of purchasing or entering into any promoted product (ii) the results to be obtained by any Customer or (iii) any other matter. Any decision to invest in the promoted product should be based upon an independent analysis by the Customer of the information contained in the associated prospectus, offering document or other legal document, together with the Customer's understanding of the terms and conditions of the promoted product. The Customer is responsible for consulting its own legal, tax, Sharia or financial advisors for this purpose.

Warnings

- 1. The investment in Financial Product is not an obligation of or a bank deposit by or guaranteed by Dubai Islamic Bank PJSC or any of its subsidiaries.
- 2. The Financial Product may be subject to price fluctuations which could result in significant loss of Customer's capital.
- 3. Past performance of a Financial Product is not a reliable guide to or an indicator of future performance.
- 4. Customer should carefully review all documentation related to the relevant Financial Product including prospectus/offering memorandum and factsheet and seek professional advice where the documents are not available in the preferred language of the Customer.
- الاستثمار في المنتج المالي ليس التزاما أو وديعة بنكيــة أو مضّمونــاً مــن قبــَل بنــك دبــي الإســلامـي ش.م.ع أو أي مــن الشــركات التابعــة لــه.

- قد يخضع المنتج المالى لتقلبات الأسعار مما قد يــؤدي إلــى خســارة كبيــرة فــي رأس مــال المتعامــل.
- الأداء السابق لمنتج مالـي ليـس دليـلا موثوقـا بـه أو مؤشــرا لــلأداء المســتقبلّـى.
- 4) يجب على المتعامل مراجعة جميع الوثائق المتعلقة بالمنتج المالـى ذى الصلـة بعنايـة بمـا فـى ذلـك نشـرة الإصدار/مذكـرّة الّطـرح وصحيفـة الحقائـقّ وطلب المشورة المهنية عندما لا تتوفر المستندات باللغـة المفضلـة للمتعامـل.

 _ustomer's Signature:		وقيع المتعامل:
· ·	(1/5)	

and regulated by the Central Bank of the UAE

Bank's internal evaluation guidelines.

I further acknowledge that the Bank may choose not to proceed with my investment application despite my acceptance of the Appropriateness Deviation, confirmed through my signature to the declaration.

I hereby confirm my understanding and acceptance of any associated risk in the underlying investment and would like to proceed with the subscription transaction.

كما أقر بأن البنك قد يختار عدم المضى قدما فى طلب الاســـتثمار الخــاص بــى علــى الرغــم مــن قبولــى لأنحــراف الملاءمة ، والذي تم تأكيده من خلال توقيعي على الإقرار.

أؤكــد بموجبــه فهمــي وقبولــي لأي مخاطــر مرتبطــة بالاســتثمار الأساســـى وأرغــب فــّى الْمضــى قدمــا فــى معاملة الاكتتاب.

Customer's Signature: توقيع المتعامل:

مر شراء / بيع			
	شراء (اکتتاب) Buy (Subscribe)	Sell (Redeem) 🗌 استرداد)	
ISIN	N / Identifier	الرقم التعريفي الدولي للأوراق المالية	
Issu	uer / Fund Company	جهة الإصدار / شركة الصندوق	
Sec	curity / Fund Name	اسم السند المالي / الصندوق	
Sha	are Class (MF Only)	فئة السهم (صندوق الاستثمار المشترك فقط)	
Cou	ıpon % (Sukuk / SP Only)	النسبة المئوية للقسيمة (صكوك / SP فقط)	
Issu	ue Date	تاريخ الإصدار	
Mat	turity Date	تاريخ الاستحقاق	
Rat	ings (Sukuk Only)	التقييمات (صكوك فقط)	
Rat	ed By (Sukuk Only)	تصنيف حسب (الصكوك فقط)	
Cur	rency	العملةالعملة	
noN	minal / Purchase Amount	القيمة الاسمية / مبلغ الشراء	
No.	of Units	عدد الوحدات	
Fee	2 %	النسبة المئوية للرسوم	
Fee	Amount	مبلغ الرسوم	
VA٦	Г Amount (@ 5%)	مبلغ ضريبة القيمة المضافة (@ %5)	
Ind	icative Debit Amount	مبلغ الخصم الإرشادي	
Del	bit Authorization	تفويض بالخصم	
us, num the We our	suant to the Investment Services Agreement signed by me/ I/We undersigned below with the above-mentioned account other hereby; authorize Dubai Islamic Bank (P.J.S.C.) to execute Securities order as per the instructions mentioned above. I/ also authorize Dubai Islamic Bank (P.J.S.C.) to debit/credit my/ account mentioned above for all charges and fees in relation the settlement of this Security's deal.	بموجب اتفاقية الخدمات الاستثمارية التي تـم توقيعها، مـن قبلي/قبلنا، أنا/نحـن الموقعيـن أدناه ورقـم حسـابي /حسـابنا مذكـور أعـلاه؛ أفوض/نفـوض بنـك دبـي الإسـلامي (ش.م.ع) لتنفيـذ الأمـر المتعلـق بالأوراق المالية وفقا للتعليمات المذكـورة أعـلاه. أنـا / نحـن أيضا نفـوض بنـك دبـي الإسـلامي (ش.م.ع) بالخصـم/ الإيـداع من/فـي حسابي/حسـابنا المذكـور أعـلاه كافـة الرسـوم المتعلقـة بتسـوية هـذه الصفقـة.	
Imp	portant to Note	المهم أن نلاحظ	
1.	All orders whether to Buy (Subscribe) or Sell (Redeem) will be valid for 15 calendar days from the above-mentioned date.	1. جميــع الطلبــات ســـواء كانــت للشــراء (الاكتتــاب) أو البيــع (الاســترداد) ســتكــون صالحــة لمـــدة 15 يــومــا تقويميــا مـــن التاريــخ المـذكـــــــــــــــــــــــــــــــــــ	
2.	For Equity Shares & Sukuks, price will be market determined and communicated post order execution. Trader will attempt to obtain the best available price. However, the price is neither guaranteed not committed.	2. بالنسبة للأسهم والصكوك، سيتم تحديد السعر فـي السـوق وإبلاغـه بعـد تنفيـذ الأمـر. سـيحاول المتـداول المحـوف ما المحـوف مناح. ومـع ذلـك، فـإن السـعر	

- For Investment Funds / ETF, price will be determined by the Fund Managers and communicated post order execution.
- For Structured Products, pricing will be determined by the Issuer and communicated post order execution.
- Fees on Sukuks will be charged on Nominal Amount and on Investment Funds / ETF, it'll be on Subscription / Redemption Amount. There will be additional charges for ETFs. Refer to "Schedule of Charges" for details.
- بالنسبة لصناديق الاستثمار / صناديق الاستثمار المتداولة، سيتم تحديد السعر من قبل مديري الصناديق والإبلاغ بعد تنفيذ الأمر.
- بالنسبة للمنتجات المهيكلة، سيتم تحديد الأسعار من قبـل المصـدر والإبـلاغ بعـد تنفيـذ الأمـر.
- يتم فرض رسوم على الصكوك على المبلغ الاسمي وعلى صناديـق الاســتثمار / صناديـق الاســتثمار المتداولـة، وسـوف تُفـرض علـى مبلـغ الاكتتـاب / الاسـترداد. كمـا ستكون هناك رسوم إضافية لصناديق الاستثمار المتداولة. راجع" جدول الرسوم " للحصول على التفاصيل.

Customer's Signature: __ توقيع المتعامل: _ إقرار Acknowledgement

- 1. I am making this investment decision on my own judgment and/or have obtained professional advice.
- Dubai Islamic Bank is the Promoter of the Fund acting on execution basis only.
- I have read, understood and signed the Investment Services
 Agreement and agree to the terms and conditions stated
 therein.
- 4. I have read and understood the prospectus/offering memorandum and the factsheet of the Fund, and sought professional advice where the documents are not available in my preferred language.
- 5. I am aware the investment will be held on my behalf in the name of Dubai Islamic Bank.
- I acknowledge that my transaction will be executed on best effort basis and I will not hold Dubai Islamic Bank liable for any delays in execution.
- 7. I am aware the investment does not offer capital protection or capital guarantee and may be subject to price fluctuations.
- 8. I am aware of the subscription fee charged by the Bank up front and acknowledge that any fees are subject to change from time to time upon due notification by the Bank.
- 9. I understand that the investment promoted by the Bank is Sharia compliant as per the assessment of its Internal Sharia Supervisory Committee. I have not relied solely on such determination and will make my own independent assessment as to the Sharia compliance of the investment. I will not contest the Sharia compliance.
- I understand that redemption of my investment may incur an exit fee, where applicable, as per the terms and conditions laid out in the Offering Document (including factsheet) issued by Fund provider(s).
- 11. I understand that I am entitled to a statutory cooling off period of 5 complete business days from the date of signing this document (Cooling-Off Option) that allows me to reconsider and withdraw from the transaction without suffering any undue costs, obligations or inconvenience.
 Retain my Cooling Off Period Option of 5 business days
 Waive my Cooling Off Period Option of 5 business days

Warning: If you (Customer) choose to waive your Cooling Off Period Option, you will be entering in to this contract / agreement with immediate commitment, and will be bound by the terms and conditions of the contract / agreement once signed.

- بنك دبي الإسلامي هـو المُـرّوج للصنـدوق ويقـوم بالتنفيـف فقـط.
- 3. لقـ قـرأت وفهمـت ووقعـت اتفاقيـة خدمـات الاسـتثمار وأوافـق عـلـى الشـروط والأحـكام الـواردة فيهـا.
- ب. لقد قرأت وفهمت نشرة الإصدار / مذكرة الطرح وصحيفة
 وقائع الصندوق، وطلبت المشورة المهنية في الحالات
 التى لا تتوفر فيها الوثائق بلغتى المفضلة.
- أنا علـى علـم بأن الاسـتثمار سـيتم نيابـة عنـي وباسـم بنـك دبـى الإسـلامـى.
- 6. أقر بأن معاملتي سيتم تنفيذها على أساس بذل أفضل جهـ و ولـ ن أحمـل بنـك دبـي الإسـلامـي المسـؤولية عــن أي تأخيـر فــي التنفيـ ذ.
- 7. أدرك أن الاستثمار لا يوفر حماية رأس المـال أو ضمـان رأس المـال وقـد يخضـع لتقلبـات الأسـعار.
- انا على على برسوم الاكتتاب التي يتقاضاها البنك مقدما وأقر بأن الرسوم تكون خاضعة للتغيير من وقت لآخر بعد أن يقوم البنك بإخطارنا حسب الأصول.
- أفهــم أن الاســتثمار الــذي يــروج لــه البنــك متوافــق مــع الشــرعية الإســلامية وفقــا لتقييــم لجنــة الرقابــة الشــرعية الداخليــة التابعــة لـــه. لــم أعتمــد فقــط علــى ذلــك فحســب بــل ســأقوم بإجــراء التقييـم بشــكل مســتقل فيمــا يتعلــق بالامتثــال للشــريعة الإســلامية لهــذا الاســتثمار، ولــن أعتــرض علــى الامتثــال للشــريعة الإســلامية.
- 10. أفهـم أنه في حالة استرداد استثماري، سوف أتكبد رسـوم الخـروج، حيثما ينطبـق، وفقا للشـروط والأحـكام المنصـوص عليها في مسـتند الطـرح (بما فـي ذلك صحيفـة الحقائق) الصادرة عـن مـزود(مـزودي) الصنـدوق.
- 11. أفهـم بأنـه يحـق لـي الحصـول علـى فتـرة إلغـاء الشـراء القانونيـة ومـدتها 5 أيـام عمـل كاملـة مـن تاريخ توقيـع هـذا المسـتند (خيـار فتـرة الإلغـاء) التـي تسـمح لـي بإعـادة النظـر فـي المعاملـة والانسـحاب منهـا دون تحمـل أي تكاليـف أو التزامـات لا داعـي لهـا.

ایام عمل] اود الاحتفاظ بحيار فتره الإلغاء لمده 5	
5 أيام عم	ً أود التنازل عن خيار فترة الإلغاء لمدة	

تنبيه: إذا اختار المتعامـل التنـازل عـن خيـار فتـرة الإلفـاء، فسـوف يدخـل فـي هــذا العقـد / الاتفاقيـة بالتـزام فـوري، وسـيكون ملزمـا بشـروط وأحـكام العقـد / الاتفاقيـة بمجـرد توقيعهـا.

How to compliant to us?

- 1. Any branch
- If assigned, through your bank account, your dedicated Relationship Manager
- Phone Banking (+971 4 609 2222)
- 4. Internet and Mobile Banking
- 5. E-mail: Contactus@dib.ae
- 6. Our Website Complaint Form
- 7. By post: Complaints Management Unit, Dubai Islamic Bank, PO Box 1080, Dubai, UAE.

We will acknowledge your complaint within 2 business days and strive to respond to your complaint within an estimated average of 5 business days.

كيفية تقديم الشكوى؟

- 1. أي فرع من فروع البنك
- 2. مُدير العلاقات المخصص لكم، في حال تم تعيينه لحسابكم المصرفي،
 - الخدمات المصرفية عبر الهاتف (2222 609 4 971+).
 - 4. الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك
 - 5. عبر البريد الإلكتروني: Contactus@dib.ae
 - ملء استمارة الشكوى المتوفرة على الموقع الإلكترونى للبنك
 - عن طريق البريد: وحدة إدارة الشكاوى، بنك دبي الإسلامي، صندوق بريد 1080، دبي، الإمارات العربية المتحدة.

سيتم تأكيد استلام شكوّى المتعامل خلال (2) يومَي عمل من قبل بنك دبي الإسلامي وسنسعى جاهدين للرد على الشكوى خلال خمس (5) أيام عمل.

توقیع المتعامل: Customer's Signature:

vermonien gemeint cetter	حصاب إقرار	
Date://	التاريخ: / /	
To, Dubai Islamic Bank (PJSC) U.A.E.	إلى، بنك دبي الإسلامي (ش.م.ع) الإمارات العربية المتحدة.	
Dear Sir / Madam,	سيدي / سيدتي العزيز (ö)	
Sub: Acknowledgement for receiving copies of Signed Documents, Key Facts Statements, Terms & Conditions, Schedule of Charges etc.	" الموضوع: إقرار باستلام نسخ من المستندات الموقعة وبيانات الحقائق الرئيسية والشروط والأحكام وجدول الرسوم وما إلى ذلك.	
This is to confirm that I have received copies of the below given documents following my interaction with the Bank	أوكــد بموجبــه بأننــي تلقيــت نســخا مــن المســتندات الــواردة أدنــاه بعــد تواصلــي مــع البنــك بتاريــخ	
dated:	:	
1	.1	
2	.2	
5	.3	
4	.4	
5	5	
I/We acknowledge that I/We have been informed copies of the following are available on DIB website and that I/We have read, understood and agreed with the same.	أنا / نحـن نقـر بأنـه قـد تـم إبلاغنـا بوجـود نسـخ ممـا يلــي متاحـاً علــى الموقــع الإلكترونــي لبنــك دبــي الإســلامـي وأنني/إننـا قــد قرأنـا وفهمنـا ووافقنـا علــى ذلــك.	
Key Facts Statement	1. بيان الحقائق الرئيسية	
2. Terms & Conditions	2. الشروط والأحكام	
3. Schedule of Charges	3. جدول الرسوم	
Customer Signature:	توقیع المتعامل:	
Name :	الاسم:	
CIF:	رقم ملف المتعامل:	